
 

Artikel 45 vragen, Re-integratieproject Skejby m.b.t. zorg woonbestemming. 

 

Geachte College, 

In de Stentor van woensdag 3 oktober 2018 werd de lezer geconfronteerd met het project Skejby. 

Een re-integratie project, een woonproject  waar (ex-) gedetineerden en studenten onder één dak 

wonen en dat halverwege 2020 van start moet gaan in Zwolle. 

Sinds deze aankondiging in De Stentor van oktober 2018, is geen nieuwe informatie gedeeld. 

De fractie van Swollwacht heeft echter wel zorg over dit project en dat brengt ons tot de volgende 

vragen: 

1. Kan het College de raad de huidige stand van zaken rondom dit project, dat tegenwoordig 

Convident heet, in beeld brengen?  

2. Is het College het met ons eens dat de veiligheid van studenten voorop moet staan in dit project 

en kan het College ons vertellen hoe dit is gewaarborgd in de gemaakte businesscase? 

3. Omdat het hier een privaat initiatief betreft, kan het College voor de raad in beeld brengen welk 

maatschappelijk proces wordt gelopen m.b.t. dit project? 

4. Is het College bereid vanaf heden de raad over de voortgang van dit project op de hoogte te 

houden? 

5. Er zal m.b.t. dit project een geschikte woonruimte(n) gevonden moeten worden in Zwolle. Hoe is 

de “zorg in relatie tot woonbestemming” in de wijken op dit moment geregeld? 

6. Met het failliete WZCO verhaal nog vers in ons geheugen, jongeren met zorg in te dure 

huurwoningen vragen wij tenslotte of het College, bijvoorbeeld door middel van een bijpraatsessie, 

de raad wil inlichten over hoe zij gaat sturen op toekomstig “wonen en zorg” in de wijken? Hoe 

houdt zij daarbij de regie?  
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